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Rada obce 

Usnesení č. 19/2019 

 

z jednání rady obce, které se konalo 21. 11. 2019 v zasedací síni OÚ v Lánově 

Přítomni: Rojtová E., Šaroun J., Knapíková Kavánová M.,  
Omluveni: Ing. Janků, M. Kreislová 

Hosté: Šedivá L. - předseda kontrolního výboru, Erbenová D. - předseda finančního výboru 

Hlasování: pro - proti - zdržel se, veřejně zdvihnutím ruky 

 

Návrh usnesení: 

Rada obce projednala a schválila záměr prodeje části pozemku p. č. 1375/1 o výměře 133 

m2 v k. ú. Prostřední Lánov, s tím, že oddělovaná část má dle GPL číslo 1077-460/2019 

přidělené nové p.č. 1375/12. Žadateli jsou … 

Hlasování: Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 1/19/19 – rada schvaluje dle návrhu 
 

Návrh usnesení: 

Rada obce projednala a schválila záměr prodeje části pozemku p. č. 1375/1 o výměře 129 

m2 v k. ú. Prostřední Lánov, s tím, že oddělovaná část má dle GPL číslo 1077-460/2019 

přidělené nové p.č. 1375/13. Žadateli jsou ... 

Hlasování: Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 2/19/19 – rada schvaluje dle návrhu 
 

Návrh usnesení: 

Rada obce projednala a schvaluje rozpočtové opatření č. 12 - viz příloha č. 1. 

Hlasování: Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0 
Usnesení č. 3/19/19 – rada schvaluje dle návrhu. 
 

Návrh usnesení: 

Rada obce bere na vědomí výsledek hlasování per rollam, kdy většina radních hlasovala pro 

variantu č. 1. Hlasování se týkalo přechodu vysílání KTV na systém DVB – T2 a radní 

rozhodli, že Obec ponese veškeré náklady na pořízení potřebné technologie a nikoliv 

koncoví uživatelé – viz příloha č. 2 

Hlasování:  Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 4/19/19 – rada schvaluje dle návrhu 
 

Návrh usnesení: 

Rada obce projednala a schvaluje žádost … o příspěvek na koupi 2 oken směřujících 

k silnici do lomu. Příspěvek bude tvořit 2/3 z ceny oken a bude vyplacen proti faktuře. 

Hlasování:  Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 5/19/19 – rada schvaluje dle návrhu 
 

Návrh usnesení: 

Rada obce projednala a souhlasí s vyřazením nepotřebného majetku obce – DA AVIA, N2, 

A 31K důvodem je, že náklady na technické zprovoznění automobilu by byly výrazně vyšší 

než jeho zůstatková hodnota. Rada obce se v tomto okamžiku stává likvidační komisí. Rada 

obce zároveň schvaluje kupní smlouvu na odprodej vyřazeného majetku ve výši 14 548 Kč. 

Kupujícím jsou Služby města Vrchlabí. 
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Hlasování: Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 6/19/19 – rada schvaluje dle návrhu 
 

Návrh usnesení: 

Rada obce projednala a schválila odstranění vzrostlé dřeviny, tj. Javoru jasanolistého 

v prostoru za bývalou zastávkou na Trutnov. Radní měli k dispozici posudek, který 

vypracoval J. Hanč na základě podkladů od Ing. Mlatečkové Čížkové, hajného Berana a 

Ing. Klevcova. 

Hlasování:  Pro: 3, Proti: 0, Zdržel se: 0 

Usnesení č. 7/19/19 – rada schvaluje dle návrhu 
 

 

Ověřovatelé:     J. Šaroun……………………. 

 

Starostka:     E. Rojtová …………................ 

 

Vyvěšeno: 

Sejmuto: 

 

 

 

 

 

 

 


